



User Manual for Aviator
Men's Leather Bracelet
Gebrauchsanweisung für
Aviator Herren Lederarmband



-1-

1. Introduction

Thank you for choosing the **Aviator Men's Leather Bracelet**. This stylish and durable accessory is designed to complement your everyday look while offering long-lasting wear. Please read this manual carefully to ensure proper use and care of your bracelet.

2. How to Wear

- Slide the bracelet onto your wrist and adjust the buckle or clasp for a comfortable fit.
- To maintain its shape, ensure that the leather is not stretched excessively.
- WARNING■**
Not suitable for children under 3 years. Small parts (detachable buckle). Choking hazard.

3. Care Instructions

To prolong the life of your leather bracelet:

- Keep it Dry:** Remove the bracelet before swimming, showering, or exposure to water, as it can damage the leather.

-2-

- Clean gently:** Wipe with a dry, soft cloth. For stubborn dirt, use a slightly damp cloth and let it air dry.
- Store properly:** Keep the bracelet in a cool, dry place away from direct sunlight to prevent fading or cracking.
- Avoid chemicals:** Do not expose the bracelet to perfumes, lotions, or harsh cleaning agents.

4. Warranty Information

Your Aviator Men's Leather Bracelet is covered by a **two-year warranty** against defects in materials and workmanship from the date of purchase.

- What's Covered:** Defects in materials or craftsmanship.
- What's Not Covered:** Damage from misuse, accidents, or normal wear and tear (e.g., scratches, fading).
- How to Claim:**
Contact service@hanstravelretail.com with proof of purchase (receipt or order confirmation).

-3-

5. Compliance & Safety Regulations

This product complies with the relevant requirements of the European Standard EN 1811:2023 (Nickel release), CPSC-CH-C1001-09.3 (Phthalate content) and CPSC-CH-E1002-08.3 (Lead content). For the **EU Declaration of Conformity**, please refer to <https://laserworldwideltd.com/compliance/bracelets/>

6. Importer & Manufacturer details

Manufacturer: Laser Worldwide Limited, Unit 1106, Car Po Commercial Building, 18-20 Lyndhurst Terrace, Central, Hong Kong.

Importing EU company: NHP Hanse Travel Retail GmbH, Kühnhofe 1, 22761, Hamburg, Germany.

Importing UK company: JNS Brand Management Ltd., 19th Floor, 1 Westfield Avenue, London, England, E20 1HZ.

For the **German** version of this manual, please see the reverse side.

-4-

back

7. Additional Support

For more details, questions or assistance, reach out to:
Email: service@hanstravelretail.com
Website: www.hanstravelretail.com

Enjoy your Aviator Men's Leather Bracelet!

Made in China

1. Einführung

Vielen Dank, dass Sie sich für das **Aviator Lederarmband für Herren** entschieden haben. Dieses stilvolle und haltbare Accessoire wurde entwickelt, um Ihren Alltagslook zu ergänzen und gleichzeitig eine lange Lebensdauer zu gewährleisten. Bitte lesen Sie diese Anleitung sorgfältig durch, um die richtige Verwendung und Pflege Ihres Armbands sicherzustellen.

2. Wie man es trägt

- Legen Sie das Armband um Ihr Handgelenk und stellen Sie die Schnalle oder den Verschluss so ein, dass es bequem sitzt.
- Achten Sie darauf, dass das Leder nicht zu stark gedehnt wird, damit es seine Form behält.
- WARNING■**
Nicht geeignet für Kinder unter 3 Jahren. Kleine Teile (abnehmbare Schnalle). Erstickungsgefahr.

-5-

3. Pflegehinweise

So pflegen Sie die Lebensdauer Ihres Lederarmbandes:

- Halten Sie es trocken:** Nehmen Sie das Armband ab, bevor Sie schwimmen, duschen oder mit Wasser in Berührung kommen, da dies das Leder beschädigen kann.
- Vorsichtig reinigen:** Wischen Sie es mit einem trockenen, weichen Tuch ab. Bei hartnäckigem Schmutz verwenden Sie ein leicht feuchtes Tuch und lassen es an der Luft trocknen.
- Richtig lagern:** Bewahren Sie das Armband an einem kühlen, trockenen Ort und vor direkter Sonneneinstrahlung geschützt auf, damit es nicht ausbleicht oder Risse bekommt.
- Vermeiden Sie Chemikalien:** Setzen Sie das Armband nicht Parfüms, Lotions oder scharfen Reinigungsmitteln aus.

-6-

4. Garantieinformationen

Für Ihr Aviator Herren-Lederarmband gilt eine **zweijährige Garantie** gegen Material- und Verarbeitungsfehler ab dem Kaufdatum.

- Was ist abgedeckt?** Material- oder Verarbeitungsfehler.
- Was nicht abgedeckt ist:** Schäden durch unsachgemäßen Gebrauch, Unfälle oder normale Abnutzung (z. B. Kratzer, Verblasen).
- Reklamation:** Wenden Sie sich an service@hanstravelretail.com und legen Sie einen Kaufbeleg (Quittung oder Auftragsbestätigung) vor.

5. Einhaltung der Vorschriften und Sicherheit - Dieses Produkt entspricht den einschlägigen Anforderungen der Europäischen Norm EN 1811:2023 (Nickelfreisetzung), CPSC-CH-C1001-09.3 (Phthalatgehalt) und CPSC-CH-E1002-08.3 (Bleigehalt). Die **EU-Konformitätserklärung** finden Sie unter: <https://laserworldwideltd.com/compliance/bracelets/>

-7-

6. Hersteller & Importeur Details

Hersteller: Laser Worldwide Limited, Unit 1106, Car Po Commercial Building, 18-20 Lyndhurst Terrace, Central, Hong Kong.

Importeur mit Sitz in der EU: NHP Hanse Travel Retail GmbH, Kühnhofe 1, 22761, Hamburg, Germany.

Importeur mit Sitz in Großbritannien: JNS Brand Management Ltd., 19th Floor, 1 Westfield Avenue, London, England, E20 1HZ.



Die **englische** Version dieser Anleitung finden Sie auf der Rückseite.

-8-

7. Zusätzliche Unterstützung

Für weitere Informationen, Fragen oder Unterstützung wenden Sie sich bitte an:

Email: service@hanstravelretail.com
Website: www.hanstravelretail.com

Viel Spaß mit Ihrem Aviator Herren-Lederarmband!

Hergestellt in China

-9-

-10-